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Application for an Export and Import Permits Act (EIPA) File Number
Instructions and Notes
Global Affairs Canada (GAC) requires applicants to have an EIPA File Number in order to Import and Export controlled goods.
Once completed, the form can be returned by one of the following methods:
E-mail : eics.scei@international.gc.ca
Fax : 613-996-3205
Mail to the following address :
Permit Operations, Client Services and Reporting (TIA)
Trade and Export Controls Bureau
Global Affairs Canada
125 Sussex Drive, Sussex Pavilion, S8
Ottawa, Ontario K1A 0G2
EIPA file numbers are issued pursuant to registration with the Canada Revenue Agency (CRA). A current copy of CRA registration documentation, indicating Business Name and Business Number, must be provided with the completed EIPA form. Note: This does not apply to those applying as individuals.
The EIPA is a national regulation and, as such, does not cover foreign entities unless requested by a Canadian Resident or Canadian Customs Broker. 
As per the EIPA an Individual is defined as a natural person who is a resident of Canada. A business is defined as a corporation having its head office in Canada or operating a branch office in Canada. Licensed customs brokers and businesses applying independent of a broker, should select “Applying as a CRA Registered business".
Applicant Information (Individual)
Controlled products
Please identify which of the controlled product sectors apply to your needs:
You will not need to re-apply for an EIPA number if you later choose to apply for permits outside of sectors selected on this form. Your EIPA Number remains valid for all future transactions.
Applicant Information 
*Are you applying as a recognized Canadian Licensed Customs Broker:
*Are you applying on behalf of another business:
Broker Information
Business Information
Primary Point of Contact
Controlled products
Please identify which of the controlled product sectors apply to your business:
You will not need to re-apply for an EIPA number if you choose to apply for permits outside of sectors selected on this form. 
Your EIPA Number remains valid for all future transactions unless your CRA Business Number changes.
*List of CBSA Recognized Canadian Licensed Customs Brokers: List of licensed customs brokers (cbsa-asfc.gc.ca)
Demande d’obtention d’un numéro de dossier au titre de la Loi sur les licences d’exportation et d’importation (LLEI)
Instructions and Notes
Pour déposer une demande d’importation ou d’exportation de marchandises contrôlées, vous devez avoir un numéro de dossier LLEI auprès d’Affaires mondiales Canada.
Le formulaire dûment rempli doit être retourné de l’une des manières suivantes :
Courriel : eics.scei@international.gc.ca
Téléc. : 613-996-3205
Par la poste à l’adresse suivante :
Gestion des permis, services à la clientèle et rapports (TIA)
Direction générale de la réglementation commerciale et des contrôles à l’exportation
Affaires mondiales Canada
125, promenade Sussex, pavillon Sussex, S8
Ottawa (Ontario)  K1A 0G2
Les numéros de dossier LLEI sont délivrés selon les inscriptions auprès de l’Agence du revenu du Canada (ARC). Une copie à jour des documents d’inscription à l’ARC, mentionnant le nom commercial et le numéro de l’entreprise, doit être jointe au formulaire LLEI dûment rempli. Remarque : Cette exigence ne s’applique pas aux particuliers.
Étant donné que la LLEI est un règlement national, elle ne prend pas en charge les entités étrangères, sauf si le demandeur est un résident canadien ou un courtier en douanes canadien. 
Conformément à la LLEI, un « particulier » s’entend d’une personne physique qui réside au Canada. On entend par « entreprise », une société dont le siège social est au Canada ou y exploite une succursale. Les courtiers en douane agréés et les entreprises qui présentent une demande sans recourir à un courtier doivent choisir « Je présente une demande à titre d’entreprise inscrite à l’ARC ». 
Renseignements sur le demandeur (particulier) 
Produits contrôlés 
Veuillez indiquer les secteurs de produits contrôlés qui vous concernent :
Si vous décidez par la suite de demander des licences concernant d’autres secteurs que ceux indiqués dans le présent formulaire, vous n’aurez pas besoin de demander un nouveau numéro de dossier LLEI. Votre numéro de dossier LLEI demeure valide pour toutes les prochaines transactions.
Renseignements sur le demandeur 
*Êtes-vous un courtier en douanes agréé au Canada?
*Présentez-vous une demande au nom d’une autre entreprise?
Renseignements sur le courtier
Renseignements sur l’entreprise 
Personne-ressource principale 
Produits contrôlés
Veuillez indiquer les secteurs de produits contrôlés qui concernent votre entreprise :
Si vous décidez par la suite de demander des licences concernant d’autres secteurs que ceux indiqués dans le présent formulaire, vous n’aurez pas besoin de demander un nouveau numéro de dossier LLEI. Votre numéro de dossier LLEI demeure valide pour toutes les prochaines transactions, sauf si votre numéro d’entreprise de l’ARC change.
*Liste des courtiers en douane au Canada agréés par l’ASFC : Liste des courtiers en douane agréés (cbsa-asfc.gc.ca)
Warning: JavaScript is disabled.
Avertissement: la fonction JavaScript est désactivée.
This document contains JavaScript scripts and may not behave correctly if they're disabled.  To enable JavaScript, go to the yellow message bar near the top of the screen, click Options and select the desired option.
Ce document contient des scripts JavaScript et est susceptible de mal fonctionner si les scripts sont désactivés. Dans la barre de message jaune affichée en haut de l'écran, activez la fonction JavaScript en choisissant Options et sélectionnant l'option selon vos besoins.
ES4
2016-12-07
SIAE
GAC-AMC
2023-05-26
SIAE
Application for an Export and Import Permits Act (EIPA) File Number | Demande d’obtention d’un numéro de dossier au titre de la Loi sur les licences d’exportation et d’importation (LLEI)
3309
	formNumber: 
	formVersion: 
	currentPage: 
	pageCount: 
	toggleLanguage: 
	individual: 
	business: 
	name: 
	phone: 
	contactEmailAddress: 
	textField: 
	city: 
	province: 
	postal: 
	country: 
	checkBox: 
	yes: 
	no: 
	prov: 
	processVersion: 
	validateSession: 
	domain: 
	username: 
	returnCode: 
	familyName: 
	document: 
	userID: 
	department: 
	emailAddress: 
	givenName: 
	location: 
	officePhoneNumber: 
	ret: 
	title: 
	titleEN: 
	titleFR: 
	initials: 
	startDate: 
	endDate: 
	employeeType: 
	company: 
	program: 
	employeeID: 
	remedyTicketText: 
	surname: 
	initial: 
	divisionMission: 
	officeTelephone: 
	eMail: 
	accountHolderType: 
	fullUserID: 
	signDate: 
	data: 
	dataType: 
	completed: 
	errorID: 
	authorized: 
	proceed: 
	status: 
	reason: 
	division: 
	element: 
	sessionID: 
	sequenceID: 
	formURL: 
	action: 
	validationResult: 
	message: 
	defaultLanguage: 



